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permanente bebouwing erbuiten is niet toegestaan
- bouwblok is 10.000 m2, mogelijk tot 1500 m2 te bebouwen met kassen
o.i.d., waarom niet de richtlijnen gehanteerd die voor overige bebouwing
geldt nl. maximaal 80% van de oppervlakte
- bij niet permanente voorzieningen wordt rekening gehouden met een
hoogte van maximaal 6 meter, m.b.t. beschermende maatregelen bij b.v.
kersenteelt is dat niet toereikend; dus liever geen hoogtebeperking opnemen
- wat is de precieze grens tussen hoge en lage voorzieningen
- de teeltondersteunende voorzieningen zijn nu soms conflicterend met het
vigerende bestemmingsplan, hoe gaan we hiermee om totdat het nieuwe
bestemmingsplan gereed is
- we zien steeds meer containers in het buitengebied voor b.v.
pompvoorzieningen, dat is nuttig en nodig, kunnen die binnen deze regeling
opgenomen worden
- de grens tussen hoge en lage voorzieningen is nu in het vigerende
bestemmingsplan gesteld op 2 meter; kan die grens naar circa 3 meter (beter
werkbaar cfm. arbobeleid)
- lage tijdelijke voorzieningen, onevenredige effecten op aanwezige waarden;
wat is dan arbitrair aanvaardbare evenredige effecten op aanwezige
waarden
Toeze~~in~ wethouder Koedam: de gestelde vragen zullen schriftelijk
beantwoord worden aan de raad- en eommissieleden.
Advies De commissie adviseert het college om de regionale Teeltondersteuhende
voorziehihgen naar eigen maatstaven (Neer~nense situatie) toe te passen: Daar
waar nodig eigen beleid laten prefereren boven regionaal beleid.
7.2 Notitie planvorming Heesseltsche uiterwaarden
Meerderheid is vóór het plan, zoals dat na vele jaren van vergaderen in
goed overleg is ontstaán i.h.k.v. de veiligheid
- Nog kritisch tegen het uitdiepen van de geul langs-de dijk, het zou beter zijn
om achterstallig onderhoud te plegen aan de uiterwaarden en die daarna
jaarlijks bij te houden (waarschijnlijk zelfde effect); wat de doorstroming
van het water meer bevordert
- Zoveel'mogelijk het streek-eigen-landschap bewaren, door de zomerkade
niet te verlagen
- Recreatieve doeleinden niet beperken; zorgen bij mogelijk uitdiepen geul
langs de dijk en kribverlaging, dat de struinroute bereikbaar en toegankelijk
blijft
Aanbod wethouder Koedam voor een excursie Raadadviescommissie Ruimte en de
gemeenteraad naar de Heesseltsche uiterwaarden.
Yan het aanbod voor een excursie naar de H~eesseltsche uiterwaarden wordt door
de Raadadviescommissie Ruimte graag gebruik gemaakt op vrijdag 2 juli 2010,
tussen 16.00 en 19.00 uur, start bij;de kade van het veerhuis te Yarik.
Advies De commissie adviseert het college om ïn te stemmen met het versoberde
alternatief, waarbij rekenihg gehouden wordt met de aangedragen opmerkingeh.
7.3 Memo verkeersmaatregelen Esterweg (2010-OS-5612)
- Er wordt door sommigen in de commissie getwijfeld aan het effect van de
genomen maatregelen t.b.v. de veiligheid voor alle wegdeelnemers
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(vrachtauto's, personenauto's en bestelwagens, auto's met aanhangwagens,
motoren en fietsers)
- Daarom wordt verzocht om een nulmeting (vnl. bij de drempels/plateaus)
- Wellicht dat nog gekeken kan worden naar uitwijkmogelijkheden of het
aanbrengen kleurenafscheiding op het asfalt t.b.v. de fietsers (om de
onveiligheid voor de fietsers die nu is ontstaan enigszins te verbeteren)
- Ook hulpverleners krijgen moeite om de rijtijden te halen die voor hen
gesteld zijn door al die verkeersremmende maatregelen
- Het zou een goede zaak zijn om feitelijke gegevens te verzamelen over de
uitwerking van de genomen verkeersmaatregelen en die na een jaar te
evalueren (op basis van de feitelijke cijfers)
Advies De commissie adviseert het college om de genomen verkeersmaatregelen, bij zowel
de Estel~veg als de begraafplaats Waa>"denburg, vanuit een nu te bepalen
nulmeting, periodiek te evalueren en dat te communiceren met de raad en
commissieleden.
8. Stukken ter advisering
8.1 Voorstel tot vaststelling Maatregeltoets 2010 wegennet gemeente Neerijnen en die
ineens uit te voeren in 2011, hiervoor een krediet beschikbaar te stellen van
€ 1.480.000,00 en de investeringsdekking reconstructies mee te nemen in de
integrale afweging bij de meerjarenbegroting 2011-2015 (2010-OS-10776)
- De heer Van Lith ~VVD~ kondigt een Amendement aan op dit voorstel in
de komende raadsvergadering van 1 juli 2010.
Toeze~~in~ wethouder Koedam: er zal een gedetailleerd overzicht van de
reconstructies in een Memo aan de raad- en commissieleden worden verstrekt.
Advies Dit voorstel kan als bespreekstuk voor de raad wo~den geagendee>"d.
9. Rondvraäg
De heer Van Lith (VVD) vraagt de;wethouder naar de stand van zaken m.b.t. het
opnieuw in procedure brengen van het verkeersplan Zandstraat Opijnen.
Wethouder Koedam antwoordt dat de heer Van Lith op zijn wenken wordt bediend,
het plan is nagenoeg gereed:
10. Sluiting
De voorzitter sluit de vergadering om 21:15 uur:
Vastgesteld in de vergadering van de raadadviescommissie Ruimte
d.d. 2 september 2010
De raadsgriffier,
De voorzitter,
/
ii
. . Steenbergen ~Overheul
Besluitenl~st raadadviescommissie Ruimte 24juni 2010
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